
Protokół Nr XXII/2012

z XXII sesji Rady Gminy Dąbrówka

z dnia 21 stycznia 2013 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godz. 13.00 do godz. 15.10

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Agnieszka Grygłas.

Na sesji obecni byli :

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy

2. Pan mgr Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,

3. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy,
4. Pani mgr Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
5. Pan Andrzej Popławski -  Radca prawny,
6. Pani mgr Barbara Łowicka -  Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej Guzowatce,
7. Pani mgr Małgorzata Kozioł -  Dyrektor Zespołu Szkół w Józefowie,
8. Pani mgr Marianna Sadowska -  Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Dręszewie,
9. Pani mgr Małgorzata Szczepanik -  Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej we 

Wszeborach
10. Pan mgr Stanisław Wójcik -  Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Dąbrówce
11. Pan mgr Tomasz Rurarz -  Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dąbrówce
12. Pani mgr inż. Anna Maniecka -  Dyrektor Gminnego Centrum Kultury,
13. Sołtysi Gminy Dąbrówka zgodnie z załączoną listą obecności,
14. Pan mgr inż. Wiesław Mędrzycki - Radny powiatu wołomińskiego
15. Mieszkańcy Gminy Dąbrówka,
16. Media

Prowadząca obrady odczytała przesłany Radnym projekt porządku obrad i zawnioskowała o 

wprowadzenie następujących zmian pkt. 8.

b) w sprawie podziękowania dla Wójta Gminy Dąbrówka Tadeusza Bulika.

d) w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa wsi Karolew w gminie Dąbrówka.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie przedstawiony porządek obrad w 

zaproponowanym kształcie

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Z-cy Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

6. Przyjęcie planów pracy komisji Rady Gminy na 2013 rok.

7. Rozpatrzenie wniosku Pana Tadeusza Bulika z dnia 11 stycznia 2013 r. )data wpływu

do Urzędu Gminy 14.01.2013r.) dotyczącego złożonej rezygnacji z urzędu wójta 

Gminy Dąbrówka z dniem 14 luty 2013 r.



8. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Wójta Gminy Dąbrówka 
Tadeusza Bulika.

b) W sprawie podziękowania dla Wójta Gminy Dąbrówka Tadeusza Bulika.
c) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Trojany.
d) W sprawie zarządzenia wyborów sołtysa wsi Karolew w gminie Dąbrówka.

9. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
10. Sprawy różne i wolne wnioski.
11. Zamknięcie obrad.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli jednogłośnie ww. porządek obrad w głosowaniu 

jawnym 15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Dąbrówka. Powitała wszystkich zebranych. Poinformowała, że w obradach zgodnie z listą 

obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Sekretarzem obrad w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - został wybrany 

Pan Aleksander Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad poinformowała, że wpłynęły wnioski o wprowadzenie zmian do 

protokołu. Dotyczyły one głównie błędów pisarskich i zostały uwzględnione w protokole, 

następnie poddała pod głosowanie protokół wraz z naniesionymi poprawkami.

Protokół Nr XXI/2012 

z dnia 28 stycznia 2012 roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

jednogłośnie -  15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Z-cy Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Zastępca Wójt Gminy Dąbrówka.

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków przez Komisje Rady Gminy.

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka poinformowała, 

że komisja odbyła posiedzenie w dniu 14 stycznia 2013r. Na posiedzeniu tym członkowie



komisji podjęli jednogłośnie wniosek aby płatność za absencję chorobową nauczyciela była 

płatna od pierwszego dnia zwolnienia lekarskiego. Stosowny projekt uchwały zostanie 

umieszczony w porządku obrad na kolejnej sesji.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 

Dąbrówka poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 14 stycznia 2013r.

Na posiedzeniu tym komisja zajmowała się następującymi sprawami:

Wykup gruntu od Pana F i m a poszerzenie

drogi.

W tej sprawie członkowie komisji jednogłośnie podjęli wniosek:

1. o bezpłatnym przejęciu gruntów pod drogę lub wykup gruntu za symboliczną 

złotówkę za 1 m 2.

Radni powyższy wniosek przyjęli większością głosów ( 9 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 3 

głosy „wstrzymujące”

Rozpatrzenie podania Pana o wyprostowanie krawędzi d ro g i .

W tej sprawie członkowie komisji jednogłośnie zawnioskowali:

2. dokonać zamiany gruntu po takiej samej ilości metrów ze strony Gminy i Pana 

Wysockiego. Koszty związane z podziałem pokryć po połowie.

Radni powyższy wniosek przyjęli większością głosów (13 głosów „za”, 2 głosy 

„wstrzymujące”)

Realizacja projektu 1 etapu kanalizacji w północno -  zachodnim rejonie gminy: chodzi o to czy 

wykonywać przyłącza kanalizacyjne do działek letniskowych.

W tej sprawi członkowie komisji wnioskują:

3. wykonanie przyłączy do stałych mieszkańców i do działkowiczów którzy spełniają warunki 

stale mieszkających.

Radni w głosowaniu jawnym wniosek przyjęli jednogłośnie (15 głosów „za”)

Ad. 6 Przyjęcie planów' komisji Rady Gniiny na 2013 rok.

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Gniiny Dąbrówka przedstawiła plan pracy 

komisji na rok 2013. Plan został przyjęty jednogłośnie na posiedzeniu ww. komisji w dniu 14 stycznia 

2013r.

Plan pracy Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka na rok 2013 został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie (15 głosami „za”).

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka 

przedstawił plan pracy ww. komisji na rok 2013. Plan został przyjęty jednogłośnie na posiedzeniu ww. 

komisji w dniu 15 stycznia 2013.



Plan pracy Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie (15 głosami „za”).

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka przedstawił plan pracy komisji na rok 

2013. Plan pracy został przyjęty jednogłośnie na posiedzeniu ww. komisji w dniu 15 stycznia 2013r.

Plan pracy Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie (15 głosami „za”)

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka przedstawił plan pracy 

komisji na rok 2013 który został przyjęty na posiedzeniu ww. komisji w dniu 18 stycznia 2013r.

Pan pracy Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka został poddany pod głosowanie i 

przyjęty jednogłośnie ( 15 głosami „za”).

Ad. 7 Rozpatrzenie wniosku Pana Tadeusza Bulika z dnia 11 stycznia 2013 r. (data 

wpływu do Urzędu Gminy 14.01.2013r.) dotyczącego złożonej rezygnacji z urzędu wójta 

Gminy Dąbrówka z dniem 14 luty 2013 r.

Prowadząca obrady odczytała wniosek skierowany przez Wójta do Przewodniczącej 

Rady, Radnych Gminy Dąbrówka, Sołtysów Gminy Dąbrówka, Dyrektorów i Pracowników 

jednostek organizacyjnych Gminy Dąbrówka w którym zwraca się o uwzględnienie korekty i 

wydłużenie urlopu wypoczynkowego za lata 2011, 2012, 2013 w okresie od 24.12.2012 r. do 

13.02.2013r. i z dniem 14 lutego 2013 r. składa rezygnację z urzędu wójta Gminy Dąbrówka. 

Następnie prowadząca obrady odczytała pismo z dnia 21 grudnia 2012r. Pismo to skierowane 

było do Przewodniczącej Rady. Radnych Gminy Dąbrówka, Sołtysów Gminy Dąbrówka, 

Dyrektorów i Pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Dąbrówka w którym Wójt 

informuje, że z dniem 9 lutego 2013 r. składa rezygnację z urzędu Wójta Gminy Dąbrówka i 

zwraca się z prośbą o udzielenie urlopu wypoczynkowego za lata 2011, 2012 w okresie od 24 

grudnia 2012 r. do 8 lutego 2013 r.

Odnosząc się do powyższych pism Wójt wyjaśnił że kadrowa pomyliła się przy wyliczaniu 

urlopu za rok 2012 o 1 dzień, za rok 2013 należy się mu 3 dni urlopu w związku z tym urlop 

zwiększa się o 4 dni stąd to drugie pismo które zostało skierowane powiedział Wójt.

W dalszej kolejności posiedzenia prowadząca obrady odczytała pismo Wójta z dnia 21 

grudnia 2012 r. które zostało skierowane do Prezesa Rady Ministrów i Wojewody 

Mazowieckiego w którym Wójt informuje, że z dniem 9 lutego 2013r. składa rezygnację z 

pełnienia urzędu Wójta Gminy Dąbrówka. Decyzja złożenia rezygnacji jest wynikiem 

fałszywych oskarżeń oraz wieloletniej wojny toczonej z wójtem przez CBA. prokuraturę i 

konkurentów wyborczych która ma na celu wyeliminowanie wójta z życia publicznego. 

Pismo to było skierowane do wiadomości Rady Gminy.

Prowadząca obrady zapytała, czy są pytania do przedstawionych pism. Pytań nie zgłoszono.

W związku z powyższym prowadząca obrady poddała pod głosowanie przedmiotowy 

wniosek Pana Tadeusza Bulika z dnia 11 stycznia 2013 r. (data wpływu do Urzędu Gminy



14.01.2013r.) dotyczącego złożonej rezygnacji z urzędu wójta Gminy Dąbrówka z dniem 14 

luty 2013 r. 

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie (15 głosami „za” przy obecności 

15 Radnych).

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał

a) W sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Wójta Gminy Dąbrówka 
Tadeusza Bulika.

Nawiązując do ww. projektu uchwały prowadząca obrady poinformowała, że w nawiązaniu do 

pisma z dnia 21 grudnia 2012 r. złożonego przez Wójta, które dotyczy pisemnej rezygnacji z urzędu 

Wójta Gminy Dąbrówka z dniem 9 lutego 2013r. zgodnie z art. 26 ust.2 ustawy z dnia 20.06.2002r. 

o bezpośrednim wyborze wójta, burmistrza i prezydenta miasta, do Pana Tadeusza Bulika wysłane 

zostało pismo z datą 10 stycznia 2013 r. informujące o przysługującej mu możliwości złożenia 

wyjaśnień dotyczących pisma o rezygnacji z funkcji wójta, na XXII sesji Rady Gminy Dąbrówka, 

która odbędzie się w dniu 21.01.2013r.o godz. 13.00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Dąbrówka.

Następnie prowadząca obrady umożliwiła Wójtowi złożenie wyjaśnień dotyczących ww. pisma. Głos 

zabrał Pan Tadeusz Bulik.

Wójt poinformował, że przyczyną jego rezygnacji było wydanie w dniu 21 grudnia 2012 r. przez Sąd 
Rejonowy w Wołominie wyroku skazującego. Następnie Wójt powiedział, że mimo, iż jest to wyrok 
nieprawomocny i w świetle prawa jest on niewinny, to nie wyobraża sobie w tej sytuacji 
wykonywania swojej funkcji. Poinformował, że szersze wyjaśnienie przyczyny rezygnacji zawarł w 
piśmie skierowanym do mieszkańców zamieszczonym na stronie internetowej. W dalszej części Wójt 
przeczytał treść aktu oskarżenia, a następnie przedstawił szereg faktów i argumentów które jego 
zdaniem świadczą o jego niewinności. Po przedstawieniu argumentów stwierdził, że działał zgodnie z 
prawem broniąc dobra i interesu Gminy i że dzisiaj postąpił by tak samo. Następnie przedstawił kilka 
informacji i pytań związanych z tą sprawą, która jego zdaniem wydaje się niejasna. Poinformował też 
Radę, że jego zdaniem przy okazji tej sprawy toczy się z nim walkę o władzę w którą - z rzekomo 
poszkodowanym zaangażowane - są osoby będące w opozycji do jego osoby. Na zakończenie Wójt 
poinformował, że został wybrany na urząd mimo, że mieszkańcy wiedzieli że są mu postawione 
zarzuty, że w świetle prawa jest osobą niewinną ze względu na to, że moje odejście bardzo 
skomplikowałoby funkcjonowanie gminy, w tym realizację wielu zadań inwestycyjnych, na które 
mamy przyznane dotacje, a także ze względu na wnioski, które wpłynęły w tej sprawie od sołtysów, 
dyrektorów placówek oświatowych, pracowników i części mieszkańców, to -  w przypadku uzyskania 
poparcia ze strony wysokiej Rady rozważę wycofanie wniosku o rezygnację.

Wnioski złożone do Wójta o wycofanie rezygnacji zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana 

Aleksandra Załęskiego tj.:

- wniosek od Kierowników i Pracowników Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych -  35 podpisów 

część podpisów czytelna, część nieczytelna

- wniosek od Dyrektorów szkół i przedszkola samorządowego z gminy Dąbrówka -  6 podpisów i 

pieczęci

- wniosek od Sołtysów z terenu gminy Dąbrówka -  18 podpisów.



Pan Krzysztof Kłębek zapytał, czy przed głosowaniem nad uchwałą, może być złożony formalny 

wniosek o poparcie wójta przez radnych.

Radca prawny wyjaśnił, że uchwała ta nie jest po to aby się zastanawiać, czy ją  przyjąć, czy nie, 

ponieważ ma ona charakter formalny. Każdy spełnia swój mandat tak jak uważa. Przepis mówi, że się 

przyjmuje rezygnację. Jeżeli macie państwo obiekcje możecie państwo głosować wniosek jaki podał 

Pan Krzysztof Kłębek powiedział radca prawny Pan Andrzej Popławski.

Pani Justyna W ątorska- Parzydło powiedziała, że w przypadku głosowania wniosku złożonego przez 

Pana Krzysztofa Kłębka zgłasza wniosek formalny aby wniosek ten był głosowany w głosowaniu 

imiennym.

Prowadząca obrady powiedziała, że porządek obrad został przyjęty i poprosiła radcę prawnego, o 

wyjaśnienie, czy wniosek ten może zostać wprowadzony do porządku obrad.

Radca prawny wyjaśnił, że wykładnia sądowa jest taka, że taki wniosek można wprowadzić pod 

warunkiem, że został on sformułowany w sposób jasny i każdy mógł się z nim zapoznać. Z uwagi na 

to, że wniosek został złożony w tej chwili radni mogą poprosić o 10 minutową przerwę w obradach 

lub przełożyć obrady na dzień następny aby się spokojnie nad tym zastanowić.

Pani Maria Wilkowska powiedziała, że z punktu widzenia rady korzystniej byłoby dla Urzędu aby 

kadencja Wójta dobiegła końca ale jest to wola i decyzja Wójta, i to Wójt powinien się wypowiedzieć 

czy wycofuje swoją rezygnację czy nie wycofuje a radni to zaaprobują.

Pan Kłębek Krzysztof nawiązując do wniosku powiedział, że nie był to wniosek żadnego z radnych, 

decyzje musi podjąć sam pan Wójt.

Prowadząca obrady nawiązała do pism wójta z dnia 21 grudnia 2 0 12r. i z dnia 11 stycznia 2013r. 

zapytała, czy w świetle tych dwóch pism ma rozumieć, że Wójt wycofuje swoją rezygnację.

Pani Wilkowska Maria zabierając ponownie głos powiedziała, że Wójt sam dobrowolnie złożył 

rezygnację i jej wycofanie nie powinien uzależnić od rady. Jeżeli Wójt podejmie decyzję o wycofaniu 

tej rezygnacji radni się do niej przychylą.

Zabierając głos Wójt powiedział, że wpłynęły do niego wnioski o wycofanie rezygnacji i są one dla 

niego bardzo ważne ale warunkiem aby wycofał swoją rezygnację musi wiedzieć, czy ma poparcie 

większości radnych.

Pani Justyna Wątorska -Parzydło powiedziała, że każda decyzja podjęta przez wójta zostanie 

uszanowana.

Wycofanie rezygnacji zależy od tego jak zostanie przyjęty wniosek złożony przez radnego Krzysztofa 

Kłębka. Jeżeli wiosek uzyska poparcie większości radnych to wycofam swoją rezygnację stwierdził 

Wójt.

Prowadząca obrady stwierdziła, że dzisiejsza sesja odbywa się w świetle z art. 26 ustawy o wyborze 

wójta, burmistrza i prezydenta miasta i zgodnie z ta ustawą musi wiedzieć czy wójt wycofuje 

rezygnację czy nie.

Pan Załęski Aleksander zaproponował, żeby nie w formie uchwały a formie ustnej wypowiedzi każdy 

radny mógł się wypowiedzieć. Zdaniem Pana Aleksandra Załęskiego wyrok jest nieprawomocny więc 

dla dobra gminy i jej mieszkańców pan Wójt powinien pełnić swoją funkcję do końca kadencji i 

dobrze by było aby wójt w tym punkcie złożył odwołanie rezygnacji.



Pani Maria Wilkowska poinformowała, że nikt nie dał panu Wójtowi braku zaufania. Każdy ma prawo 

się wypowiedzieć i na podstawie tych wypowiedzi wójt może podjąć decyzje.

Każdy wiedział, że przeciw wójtowi toczy się postępowanie ale nikt nie powiedział, aby złożył 

rezygnację i to już jest poparcie dla pana wójta powiedział radny Krzysztof Kłębek.

Pan Piotr Kostrzewa powiedział, albo wójt podejmie decyzję albo uchwała.

Pani Zaręby Edyty zapytała, dlaczego radni mają zostać postawieni pod ścianą. Przecież to wójt 

wyszedł z sugestią, żeby złożyć rezygnację. Panie wójcie, nie dopuszczajmy do tego, żeby to nas 

obsmarowali na forum - to Pan powinien złożyć oficjalne wycofanie rezygnacji a radni Pana poprą. 

Rozpoczęte są duże inwestycje i należy je pokończyć może to powinien wziąć Pan pod uwagę.

Godz. 14.20 - prowadząca obrady ogłosiła 10 minutową przerwę.

Godz. 14.35 -  przewodnicząca rady wznowiła obrady.

Pani Justyna Wątorska -  Parzydło zabierając głos powiedziała, że czuje się upokorzona faktem, że 

przerzuca się na nią odpowiedzialność za coś, na co nie ma wpływu. Zgodnie z przepisami -  wpłynęło 

podanie i rada ma oficjalnie stwierdzić fakt wpłynięcia tego podania. Nie wolno nam zachować się 

inaczej, bo będzie to działanie wbrew przepisom prawa. Jeżeli wójt wycofa swoją rezygnację -  ta 

kolejność: najpierw wycofanie rezygnacji, to radni uszanują każdą decyzję wójta, bo wszystkim zależy 

na tym żeby był zrealizowany budżet , żeby była ciągłość myślenia w gminie ponieważ wszystkim 

chodzi o dobro gminy. Ale nie może być tak, że Pan uzależnia wycofanie rezygnacji od tego czy Panu 

radni udzielą poparcia. Ja się z tym absolutnie nie zgadzam i czuję się upokorzona powiedziała Pani 

Justyna Wątorska -  Parzydło.

Pan Janusz Getka -  powiedział, że wójt pracując przez te 18 lat, dobrze wypełniał swoja rolę i dlatego 

osobiście udzielił poparcia wójtowi.

Pani Elżbieta Sowińska -  powiedziała, że wójt powinien pozostać i udzieliła mu poparcia.

Pan Ryszard Klusek zgłosił wniosek o wycofanie przez wójta rezygnacji.

Pan Kryszkiewicz Edward -  poprosił wójta o pozostanie i wycofanie rezygnacji.

Pan Sobczak Józef- udzielił poparcia wójtowi i poprosił o wycofanie rezygnacji.

Pan Stańczak Zbigniew - stwierdził, że wójt powinien wycofać rezygnację.

Pan Pasoń Marek -  o wycofanie rezygnacji.

Pan Załęski Aleksander -  o wycofanie rezygnacji.

W dalszej części posiedzenia sekretarz obrad odczytał pismo złożone przez Wójta które dotyczyło 

wycofania rezygnacji z funkcji pełnienia urzędu Wójta Gminy Dąbrówka.

Pismo to skierowane jest do wiadomości Wojewody Mazowieckiego.

(Pismo stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 14.37 Obrady opuszcza radny Bogdan Kujawski.

Wobec zaistniałej sytuacji prowadząca obrady stwierdziła, że projekty uchwał tj.: pod lit. a) w 
sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Wójta Gminy Dąbrówka Tadeusza Bulika i pod.



lit. b) w sprawie podziękowania dla Wójta Gminy Dąbrówka Tadeusza Bulika spadły z 
porządku obrad.

c) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Trojany.

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się prowadzeniem 

spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową nieruchomości 

wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany na wniosek właścicieli drogi.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.
Uchwała została poddana pod głosowanie.

- w głosowaniu jawnym  -

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XXII/172/2013 

z dnia 21 stycznia 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

d) W sprawie zarządzenia wyborów sołty sa wsi Karolew w gminie Dąbrówka.

Przewodnicząca obrad odczytała pismo Pana Kamińskiego Sylwestra dotyczące złożenia 

rezygnacji z pełnienia sprawowanej funkcji sołtysa wsi Karolew ze względów osobistych.

Sekretarz Gminy zaproponowała aby termin wyborów wyznaczyć na dzień 10 lutego 2013 r.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XXII/173/2013 

z dnia 21 stycznia 2013 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 9 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

Podanie zostało odczytane przez sekretarza obrad 

Sołectwo Działy Czarnowskie -  o dokończenie drogi.



Ad. 10 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pan Król Henryk sołtys Teodorowa, Pani Edyta Zaręba, Pan Krzysztof Kłębek podnieśli 

temat związany z odśnieżaniem dróg gminnych. Odśnieżanie wykonywane jest niedbale, 

należy zdyscyplinować usługodawcę.

Pan zabierając głos powiedział, że przyjechał na sesję aby udzielić

poparcia dla wójta. Został upoważniony przez ludzi z powiatu, po ostatnim spotkaniu 

upoważniono mnie do tego aby wspierać wójta, aby ten nie rezygnował z pełnionej funkcji, 

również setki mieszkańców z terenu gminy wspiera i będzie nadal wspierać wójta. Pan 

podziękował Wójtowi za wycofanie rezygnacji.

Pan zabierając głos nawiązał do złożonej rezygnacji z pełnienia funkcji wójta

Gminy Dąbrówka. Z chwila zapadnięcia wyroku w dniu 21.12.2012r. wójt złożył rezygnację 

z pełnia funkcji a teraz wraca z powrotem na nią. Była sesja rady gminy w dniu 28 grudnia 

2012r., dlaczego przewodnicząca rady nie zajęła się ta rezygnacją. Czy w dzienniku 

korespondencyjnym pismo zostało zarejestrowane. Pan Rosa nawiązał do wypowiedzi radcy 

prawnego, która ma odzwierciedlenie w protokole z poprzedniej sesji i stwierdził, że jest ona 

bardzo ogólnikowa. Ustawa o samorządzie jasno mówi jak odbywa się odwołanie i uznał 

wypowiedź radcy prawnego że jest to żenada.

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że pismo które złożył wójt 21.12.2012 r. zostało 

zarejestrowane 21.12.2012 r. Przed sesja otrzymała informację od radcy prawnego, który 

stwierdził, że pismo to nie wywołuje skutków prawnych. Ponieważ był to okres między 

świąteczny nie miała możliwości sprawdzenia. Po nowym roku przewodnicząca rady 

skontaktowała się z wydziałem prawnym Wojewody Mazowieckiego i stąd decyzja o 

zwołaniu sesji w terminie najpóźniej 30 dni od zaistnienia przesłanki tj. od daty 

zarejestrowania pisma.

Głos zabrał radca prawny Pan Andrzej Popławski, który stwierdził - uważam że 21 grudnia 

wójt złożył zapowiedź rezygnacji.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło odnosząc się do wypowiedzi radcy prawnego poinformowała 

że radca prawny nie ma uważać, tylko podać konkretny przepis prawny.

Radca prawny powiedział, że mówi tak jak uważa, że jego zdaniem wójt złożył zapowiedź 

rezygnacji, gdyż świetle przepisów rezygnacja nie jest opatrzona terminem. W dalszej swojej 

wypowiedzi radca prawny wyjaśnił, że w- rozmowach bezpośrednich prowadzonych z 

Wójtem. Wójt uznał, że dla niego jest to rezygnacja.

Radny powiatowy Pan Mędrzycki Wiesław zabierając głos nawiązał do budżetu powiatu na 

rok 2013 w którym zabezpieczone są środki dla gminy Dąbrówka między innymi na 

wykonanie takich zadań:

- 400 tys. zł na odwodnienie w Guzowatce

- 70 tys. zł na dokończenie chodnika w Zaścieniach i 

- ok. 500 tys. zł na wykonanie prac modernizacyjnych na drodze od Kuligowa do Słopska.



- ok. 350 tys. zł wkład powiatu na wykonanie projektu i opracowanie programu 

infrastruktury turystycznej w krainie Bugu

Pani Zaręba Edyta poruszyła sprawę rozpatrzenia podań złożonych przez pracowników 

obsługi szkół dotyczących podwyżki dla tych pracowników. Pracownicy ci mają bardzo 

niskie pensje stąd też prośba o pozytywne rozpatrzenie tych podań.

Pan Aleksander Załęski poruszył temat związany nowym system gospodarki odpadami.

Pani Sekretarz Gminy poinformowała, że w dniu 13 lutego 2013r. w Dąbrówce wykonywane 

będą badania mammograficzne dla kobiet w wieku 50 - 69 lat.

Wójt nawiązując do wypowiedzi przedmówców poinformował, że wyjaśni 

sprawę dotycząca odśnieżania. Odnośnie podwyżek dla pracowników obsługi szkól Wójt 

poinformował, że wzorem roku ubiegłego taka podwyżka jest planowana tj. na poziomie 5 % 

lub nieco wyższym.

Godz. 15.00 na sesję powrócił radny Bogdan Kujawski.

Pan Tadeusz Ziółkowski powiedział, że na zapis do lekarza rodzinnego trzeba czekać ok. 2 

tygodni. Nie wszystkich stać jest aby się leczyć prywatnie, stąd propozycja przeznaczenia 

środków na zatrudnienie jeszcze jednego lekarza w ośrodku zdrowia w Dąbrówce.

Wójt wyjaśnił, że gmina nie ma wpływu na działalność służby zdrowia.

Ad. 11 Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy 

zamknęła obrady XXII sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział 

w posiedzeniu. Na tym protokół zakończono.

Pr 1 ’ "  ' ~  miny

Protokołowała
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